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Forhåndsinnkalling 

Til alle foreninger og lag        09.01.2025 

 

I henhold til § 5 pkt 1 innkalles det til årsmøte i NJFF Sør-Trøndelag.  Regionlagets årsmøte avholdes 

lørdag den 25. mars. Tid og sted kommer. Foreningene melder på sine representanter i henhold til 

vedtektenes §5 «til årsmøtet kan foreninger med inntil 200 medlemmer sende 2 representanter. 

Foreninger med flere medlemmer kan sende ytterligere 1 representant for hvert påbegynte 200. 

medlem, inntil 6 representanter. Deretter gis en representant pr. 300 medlem.» 

Representantene må ha fylt 14 år for å ha stemmerett.  

Det vil bli informert om aktuelle saker fra NJFF 

Dagsorden: 

1. Konstituering av møtet 

- Godkjenning av representanter 

- Godkjenning av innkalling 

- Godkjenning av dagsorden 

- Godkjenning av forretningsorden 

- Valg av ordstyrer 

- Valg av sekretær 

- Valg av tellekorps 

- Valg av to delegater til å underskrive protokollen 

 

2. Årsberetning fra siste kalenderår 

3. Revidert regnskap fra siste kalenderår 

4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 

5. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 

6. Styrets forslag til årsplan og budsjett 

7. Valg av styre i henhold til § 7 

8. Valg av ledere til årsmøteoppnevnte utvalg 

9. Valg av valgkomite på tre medlemmer inklusive leder, så vidt mulig geografisk fordelt. 

Medlemmene velges for tre år, rullerende slik at én person er på valg hvert år. 

10. Valg av revisor(er) og vararevisor for ett år. 

Arild Gjertsen   Pål Jørgen Gätzschmann 

Leder                                               Nestleder          
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Leder 

 
2024 var et landsmøteår og gjennomgående preget av det. Vi sendte inn flere saker til 
behandling hvorav diskusjonen om innføring av et hundeutvalg ledet av Forbundsstyret, skapte 
mest engasjement. Et samlet landsmøte gikk inn for vårt forslag og vi fikk mange hyggelige 
tilbakemeldinger på vårt initiativ. Vi fikk i tillegg gjennom et forslag om artsfiskepin og endringer i 
valgkommiteens instruks. Flere av våre delegater var på talerstolen og gjorde seg positivt 
bemerket. 

Oppdal JFF sendte inn et forslag om å innføre obligatoriske treningsskudd med hagle. Forslaget 
ble vedtatt som en utredning. Mange faktorer som skal belyses og analyseres før det kommer en 
innstilling. Vi får se. 

Organisasjonen har fått ny ledelse og Ole Martin Meland er vår nye leder. 

Sist år har vært preget av en intern arbeidskonflikt mellom administrasjonen og våre 
regionsekretærer. Den startet som et prosessvarsel hvor sekretærene bestridte den særlige 
uavhengige stillingen de satt i. 10 av 19 sekretærer (ikke vår) gikk til sak mot arbeidsgiver hvorav 
9 inngikk et forlik hvor stillingen ble vurdert til å ikke være fri og uavhengig. En konsekvens av 
dette ble at organisasjonen måtte utbetale et samlet overtidskrav på rundt 1,2 mill. 

Denne saken har lagt beslag på mye av leders tid ved at regionene ble involvert både fra 
administrasjonens side, men ikke minst fra mange av våre regionsekretærer.  

Mitt syn har hele tiden hatt som utgangspunkt at dette er en sak mellom arbeidsgiver og 
arbeidstaker og ikke en sak for den politiske delen av organisasjonen. 

Hva som skjer fremover er usikkert, men det har kommet og er bebudet flere endringer knyttet til 
både arbeidsinstruks og stillingsbeskrivelse. Nyansatte regionsekretærer har ikke en fri og 
uavhengig stilling og går på en arbeidstidsregulering. En annen konsekvens er at det er startet 
med møter mellom administrasjonen, regionsekretærene og de de ulike styrene for regionlaget 
(så langt ved leder). Møtene er foreløpig satt opp hver 14 dag, men planlegges til å være 
ukentlige. Dette for å sikre at den arbeidsmengden som legges til sekretærene ikke overgår 
reglene for arbeidslivet. 

Administrasjonen legger i tillegg sekretærgruppen inn som en egen avdeling i adminstrasjonen 
og en egen avdelingslederstilling er utlyst. 

Site år ble et dramatisk år for laksefiskerne og ikke minst laksen. Direktoratet valgte på kort – 
veldig kort, varsel å stenge mer enn 30 elver for alt fiske. Begrunnelsen gikk på alarmerende lave 
fangsttall. Dette medførte store utfordringer for mange av våre lokallag som tilbyr laksefiske som 
en aktivitet.  

Noen elver ble gjenåpnet, men både Gaula og Orkla ble holdt stengt ut sesongen. Så kan man 
spørre seg om dette var riktig. Min mening er vel at det var et forhastet vedtak og at det medførte 
større utfordringer enn det som hadde vært nødvendig. 

Årets kvoteforslag fra elveeierne rundt om viser at diskusjonen rundt fang og slipp langt i fra er 
over – heller det motsatte.  Med et par unntak skal all laks over 65 cm settes ut gjennom hele 
sesongen og dags og sesongkvoter går helt ned til en laks. I prinsippet betyr det i alle fall frem 
rundt 1. juli, et rent fang og slipp fiske.   
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Om det beskriver dramatikken i utviklingen av bestanden er jeg og usikker på, selv om jeg 
innrømmer at den er dramatisk nok. Når vi da krydrer diskusjonen med store rømningstall av 
slakteklar og delvis syk fisk, er det all grunn til å rope varsko. Så får vi se om « bussines as ursual» 
preger oppdrettsnæringa sin vilje til å gjøre endringer som sikrer næringa mot rømning, sykdom 
og ikke minst luseutviklingen langs kysten vår. 

Vi hadde i fjor et mellomår for pukkellaksen og et vindu for å ta grep i forhold til det som venter 
oss i år. Vi har vært så heldige å få forbundsstyremedlem  Øystein Hansen fra Finnmark til å 
komme på årsmøtet vårt for å gi oss et innblikk i status og ikke minst de tiltak det jobbes med å 
klargjøre før innsiget starter. Her ligger det en formidabel jobb fremfor oss og vi er langt fra trygge 
på våre breddegrader. Det har tidligere år vist. Vi må og forberede oss på at pukkellaksen dukker 
opp i våre elver. 

Skytebanene våre er under press fra storsamfunnet, men betydningen av å ha de har vel aldri 
vært større enn nå. I tillegg kommer det stadig nye EU-krav som utfordrer økonomien både for 
skytebanene men og skytterne gjennom krav om blyfri rifleammunisjon. Det finnes alternativer, 
men de koster! 

På tross av dette gjør mange av våre skyttere det bra gjennom deltakelse på lokale, nasjonale og 
internasjonale arenaer. Vi forsøker hele tiden til å bidra til at interessen for å starte med 
skyteaktivitet blant de unge øker. Det største arbeidet gjøres lokalt som seg hør og bør. 

Våre store rovdyr er en utfordring, ikke så mye hos oss, hvor gaupejakta er den mest 
fremtredende. Det er nok andre regioner som utfordres i langt større grad med ulv, jerv og bjørn. 
Uansett så sliter vi i regionen med å få gått nok sporlinjer (det varierer selvsagt), men her må vi ta 
et skikkelig løft. Små kvoter gjorde sitt til at gaupejakt var rimelig fort overstått i vår region og 
uten at den utgjør en fare for den lokale bestanden. Den tåler en høyere avskyting og der må vi 
bidra med registreringer. 

Dette var kort oppsummert noen av de viktigste sakene vi har hatt på bordet i det året som har 
gått. På vegne av det sittende styre ønsker jeg alle et riktig godt nytt jakt og fiskeår og ikke minst 
velkommen til tillitsvalgte på vårt årsmøte på Scandic Lerkendal 29. mars. 

 

For styret 

Arild Gjertsen 

Leder 
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Forening 

Bet 

31.12

2024 

Kontaktperson Telefon E-post 

Direktemedl. S-T 77 Eskil Pettersen 90844440 s.trondelag@njff.no 

Brekken JSK 36 Geir M. Ryttervold 90857926 geirmar@roros.net 

Budal JFL 100 Magnar Løkkesmo 95286017 magnar87@hotmail.com 

Frøya JFF 105 Christian Bøe 92658599 christian.boe@salmar.no 

Haltdalen JFF 165 Kenneth Gundersen 97507454 Knuten127@gmail.com 

Hemne JSK 135 Svein Roger Karlsen 95702380 svein.roger@outlook.com 

Hemne JFF 214 Ole Even Gjengstø 93236420 Ole.even.gjengsto@ringnes.no 

Hitra JFF 77 Arild Gjertsen 95263125 arild.gjertsen@gmail.com 

Horg JFF 238 Bjørnar Samdal 95100399 samdalbyggas@gmail.com 

Hølonda JFF 163 Ole Jonny Estenstad 92813229 ole@estestom.no 

Klæbu JFF 107 Jon Arne Overgaard 91145002 jo-arnov@online.no 

Malvik JFF 250 Per Arne Pettersen 90560038 pettersenperarne52@gmail.com 

Meldal JFF 86 Gunnar Wiger  47606374 Gunnar.wiger@hotmail.com 

Melhus JFF 674 Pål J. Gätzschmann 98000099 paal.gat@gmail.com 

Nidaros JSK 266 Kjell E. Andersen  41537000 edahl-an@online.no 

Opdal JFL 515 Bjørn Viken 92352491 Bjorn.viken31@protonmail.com 

Orkla JFF 547 Dag Mæhle 91783877 dagmae@online.no 

Osen JFF 72 Halle K. Sørmeland 97982540 halso2@hotmail.com 

Rennebu JFF 82 Endre Kosberg 41657905 endre.kosberg@rennebu.kommune.no 

Rindal JFF 90 Ole Smevoll 40728904 p__olaris@hotmail.com 

Roan JFF 56 Jan-Inge Jensen 95232708 jijens@online.no 

Røros JFF 370 Bjørn Sundberg 97614140 bjoern_sundberg@hotmail.com 

Selbu JFL 269 Severin Brekkvassmo 41619854 severin.brekkvassmo@gmail.com 

Singsås JFF 61 Ronja Wilmannsøien 46428104 Lagt ned i 2024 

Skaun JFF 320 Knut Werkland 46416050 knut.werkland@gmail.com 

Snillford JFF 10 Åge Røe 92685627 aage.roe@snillfjord.kommune.no 

Soknedal JFF 147 Eivind Stølan 99573216 eivisto@hotmail.com 

Stadsbygd JFF 106 Marit Skjelvan Vikan 40241816 maritsv@icloud.com 

Stjørna JFF 158 Ivar Rødsjø 98237636 ivar1215@gmail.com 

Støren JFF 302 Anders Gunhildsøien 99040439 andgun@midtre-gauldal.kommune.no 

Tiur`n Jakt-Hoinn 

og Fiskeklubb 

51 Asbjørn Forslund 92610199 asguforslund@gmail.com 

Trondheim JFF 1872 Ida Marie Herre 91619040 leder@tjff.no 

Tydal JFF 71 Anders Herje 90667330 anders.herje@hotmail.com 

Ørland/Bjugn JFF 261 Levi Magnussen 48137191 Magnussenmaskin@hotmail.com 

Åfjord JFF 274 Simon Larsen 99479767 simon-larsen@live.com 

Ålen JFF 136 Per Inge Breen 46419245 per.inge.breen@gmail.com 
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Styre og utvalg 2024 
 

Leder Arild Gjertsen 95263125 arild.gjertsen@gmail.com 

N.leder Pål J. Gätzschmann 98000099 paal.gat@gmail.com 

Kasserer Einar Kvaal Sjøvold 48287089 tambar82@me.com 

Sekretær Knut Strand 
  

95133262 knutstr@online.no 

Varamenn Ronja Wilmannsøien 46428104 ronja.wilmannsoien@gmail.com 

 Ivar Kvam 97079779 ivarkvam@oppdal.com 

Fagutvalg fisk Lars Haugen  913 16 161 l-hauge3@online.no 

 Oscar Solum 94474284 oscar_solum@hotmail.com 

 Ronja Wilmannsøien 46428104 ronja.wilmannsoien@gmail.com 

Fagutvalg skyting Nils Even 
Dragmyrhaug 

99554441 NILSDRAG@MSN.COM 

 Anders Asklund 41205850 andi@gauldalen.no 

 Bjørn Roger Malvik 411 01 157 Bjorn.malvik@ktv.no 

Fagutvalg jakt Geir Lasse Aune 932 10 070 geir.lasse.aune@gmail.com 

 Jon Ola Romundstad 95848925 Jonola79@gmail.com 

 Sturla Ølstøren 95215672 tverrliberga@gmail.com 

Ungdomsutvalg Jonas Overgaard 91145002 jo-arnov@online.no 

 Mangler   

 Idun Andersen 40644672 idunn.k.andersen@gmail.com 

Kvinneutvalget Tilde Helen J. 
Bråthen 

48179196 tildehjb@gmail.com 

 Monica Raanes  99611456 Monica.raanes@gmail.com 

 Lise Gätzschmann 41770418 lise2@gatzschmann.no 

Fagutvalg hund Ida Mari Herre 91619040 idamarieherre@hotmail.com 

 Kai Ivan Sterten 92094339 kai_sterten@hotmail.com 

 Erling Pedersen 99523923 ekp@hotmail.com 

    

Fylkesinst:     

    

Ettersøk:    

El-dressur:    

Dressur:    

Hagle:  
 

Sanimir Handanagic 99274904 sanimirh@online.no 

Rifle:    

Hønsefugltaks    

Jaktl.ansv.    

Org. kontakt Arild Gjertsen 95263125 Arild.gjertsen@gmail.com 

Fluefiskeinstr.    

FNF kontakt Inga Saur  48005722 isaurm@gmail.com 

Vara Arild Gjertsen 95263125 arild.gjertsen@gmail.com 

mailto:jo-arnov@online.no


7 

 

 

 

Sak 2. Styrets beretning 

 

Styret har i perioden mars 2024 til mars 2025 hatt denne sammensetningen: 

 

Leder Arild Gjertsen Hitra 

Nestleder Pål J. Gätzschmann Melhus 

Kasserer Einar Kvaal Sjøvold Brekken 

Sekretær Knut Strand Orkla 

1 vara Ronja Wilmannsøien Haltdalen 

2 vara Ivar Kvam Oppdal 

      

Fagutvalgsledere     

Fisk Lars Haugen Meldal 

Jakt Geir Lasse Aune Trondheim 

Kvinne Tilde Helene Jahr Bråthen Malvik 

Hund Ida Mari Herre Trondheim 

Ungdom Jonas Overgaars Klæbu 

Skyting Leif Jostein Konstad Hølonda 

   

   

 

 

 

Årsmøtet 2024 ble holdt på Scandic Lerkendal onsdag den 20. mars. Til stede var 37 

stemmeberettigede og 2 uten stemmerett. Totalt 39 personer fra til sammen 15 av 35 tilsluttede 

foreninger. Fra regionlaget møtte: Eskil Pettersen, Sanimir Handanagic, Lars Haugen, Leif 

Jostein Konstad, Arild Gjertsen, Fiton Ademi, Ida Herre, Knut Strand og Geir Lasse Aune. Fra 

forbundetstyret kom Craig Furunes 

 

Styret var i 2024 samlet til 8 styremøter hvor i alt 35 saker ble behandlet:  

 

• Lakserømming, Antallet laks som stikker av fra oppdrettsanlegg øker. I år rømte over 

93.000 laks – det høyeste tallet siden 2019, ifølge Fiskeridirektoratet. For 2024 har 95.591 

laks, 30.464 torsk rømt. Totalt rømte det 126 309 stk oppdrettsfisk, av disse ble 6542 

gjenfanget. Dette er en betydelig oppgang i antall rømte laks og torsk.    

 

 

• Kursvirksomhet: På landsmøtet i 2021 ble det fattet følgende vedtak; «Gjeldende 

opplæringsstrategi skal i kommende landsmøteperiode revideres og iverksettes med vekt 

på å styrke organiseringen av organisasjonens opplæringsvirksomhet, herunder 

instruktørordningene.» Dette førte til at NJFF gikk ned på antall instruktører som skal 

utdanne lokale instruktører. Det ble utarbeidet en mindre gruppe instruktører for å være 

ansvarlig for avholdelsen av instruktørkurs. Disse instruktørene kan operere på tvers av 

regionene, og vil få rollen som forbundsinstruktør.  

Kurs som småvilltaksering, jakthund grunnkurs, ettersøk videregående, ettersøk dommer 

og jaktleders ansvar, vil fortsatt avholdes av en regioninstruktør, og avtaler skrives med 

det enkelte regionlag. 
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Instruktørkurs for å utdanne de lokale instruktørene, skal fortsatt arrangeres lokalt over 

hele landet der det er behov. 

 

• Songli. I 2024 kjøpe vi igjen jaktkvoten på hjort og elg. Dette gav oss fortsatt muligheten 

til å utvide vårt tilbud til lokallagene og ikke minst medlemmene. Vi har organisert flere 

kurs og jaktdager med nye og tidligere deltagere. Kursene ble arrangert i samarbeid med 

Melhus-, Orkla-, Stjørdal JFF og Øya VGS. Totalt ble det avholdt 17 jaktdager. Alle våre 

foreninger fikk tilbud om å arrangere jaktkurs. I 2025 vil regionlaget avholde flere kurs. Vi 

håper at årets tilbud vekker interesse og at flere lokallag arrangerer kurs.   

 

 

• Aktiviteter. Tilbud til medlemmer gjennom aktiviteter i samarbeid med lokallagene.  

 

• Medlemsutviklingen: I flere år med medlemsøkning fikk vi i 2024 en liten nedgang, i 

desember 2024 hadde vi 8390 medlemmer. Dette er meget bra og all heder til våre 

lokallag som står på med aktiviteter og temakvelder.  

 

 

• Villaks.  

Etter at Miljødirektoratet i fjor så seg nødt til å akutt stenge laksefisket i 33 elver med 

tilhørende sjøområder fordi det kom svært lite laks fra havet og opp til elvene, ble det 

bestemt at man i 2025 skal legge om til en føre var-strategi i en del utsatte vassdrag. I 

fjor kom en rapport fra Vitenskapelig råd for lakseforvaltning, som viste at 

lakseoppdrett og klimaendringer er de største truslene mot villaksen. Den økte 

uforutsigbarheten disse faktorene gir for laksebestandene gjør det nødvendig å være mer 

føre var i reguleringene av fisket. I alt ble det i 2024 fisket og avlivet 120 937 laks, 

sjøørret, sjørøye, regnbueørret og pukkellaks i de norske elvene i 2024. I tillegg ble 68 

803 sluppet levende ut i elva igjen.  

 

• Gaupesporing. Gjennom vinteren 2023/2024 har det som tidligere år vært sporere ute for 

å finne spor av gaupe i Sør-Trøndelag. En stor takk til alle som har bidratt med dette viktige 

arbeidet, håpet for kommende sesong er at flere benytter seg av å registrere i regi av njff. 

Sporingen er både for at vi skal kunne finne gaupespor og rapportere om familiegrupper, 

men også for at NJFF som organisasjon skulle kunne ha grunnlag for å vekte tyngre i en 

diskusjon om rovvilt og forvaltning. Vi har fortsatt utfordring med å få inn nok linjer, så vi 

utfordrer alle lokallag til å bidra.  

 

• Høringer. Vi mottar stadig høringer om alt fra kommuners arealplaner til vanndirektiv, 

vindkraft, vernesaker og lovarbeider innenfor jakt, fiske og friluftsliv. Vårt samarbeid med 

FNF fungerer fint og de har utarbeidet mange gode høringssvar.  

 

• Kvinnelige instruktører. Alle lokallag har tidligere fått tilbud om å få utdannet en 

kvinnelig instruktør gratis mot at det foreligger en signert kontrakt og at de forbinder seg til 

å kjøre kurs i regi av lokallaget. Dette tilbudet faller nå bort da instruktørkursene kjøres av 

NJFF sentralt. Det vil komme en mulighet for lokallagene å søke om tilskudd til utdanning 

av kvinnelige instruktører, sentralt gjennom søknadsportalen.  
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• Styreverv- og utvalgsinstruks: Det ble utarbeidet instruks for styrets plikter og for alle 

styreverv i fylkeslaget i 2021, disse videreføres slik de ble besluttet.  

 

• Teams møte med lokallagene: Teamsmøter har det blitt avholdt noen av i 2024, dessverre 

har deltagelsen ikke vært så stor som vi hadde håpet. Vi vil fortsette med disse i 2025. 

Erfaringene og tilbakemeldingene på slike møter er bare positivt og viktig for oss i 

regionlaget.  

 

• Styre- og utvalgsamling Vi inviterte alle i styret og utvalg til samling på Songli ved 

Orkanger den 30. april og 1. mai. Etter tilbakemeldingene på de siste årsmøtene og tidligere 

samlinger om fysisk møter og behovet for å diskutere framtidsplanene kalte vi inn alle med 

styreverv og utvalgsmedlemmer til en felles samling for å lage en strategiplan for de neste 

2 årene. Tilstede på denne samlingen var  Arild Gjertsen, Lars Haugen, Geir Lasse Aune, 

Nils Even Dragmyrhaug, Sturla Ølstøren, Ivar Kvam, Ida Herre, Tilde Bråten, Kai Ivan 

Sterten og Eskil Pettersen 

 

• Terminlista. Her har skyteutvalget gjort en fantastisk jobb. Rapporteringen av avholdte 

stevner har blitt bedre, men dessverre er ikke alle like flinke, så her må det følges bedre opp 

fra de ulike lokallagene.   

 

• Barn og ungdom. Vi har gjennom året hatt tilbud til barnehager og barne-, ungdoms- og 

videregåendeskoler når det gjelder fiske og jakt. Det har blitt gjennomført skolejaktkurs på 

Songli for Øya videregående.   

 

• «En nøkkel-100 båter» «En nøkkel-100 båter» Alle medlemmer av NJFF får tilgang til 

snart 200 båter rundt om i landet. Noen er plassert på sjøen, andre på fjellet eller i innlandet. 

Når du bestiller en båt, mottar du en e-post med bekreftelse og koden til låsen på båten. 

Husk å bestille båten i riktig tidsrom på disse nettsidene! I Trøndelag finnes det ca. 30 båter 

så det er mange fine plasser som kan oppleves.  

 

 

• Chronic Wasting Disease (CWD): Det er fra 2016 fram til i dag er det tatt 188116 cwd 

prøver av disse er 38 positive. Det ble påvist smitte hos 2 elg i 2024. Tall hentet fra 

http://apps.vetinst.no/skrantesykestatistikk/NO/#omrade      

CWD er da i Norge påvist på 21 villrein, 3 hjort og 14 elger.  

 

• Studiearbeid. For å kunne motta tilskudd må et kurs være på minst 4 timer og ha minst 4 

deltakere med minst 75% oppmøte. Kurset må være offentlig kunngjort og åpent for alle. 

Når samlet lønnsutbetaling til en person i løpet av inntektsåret ikke oversiger 10.000 

kroner, vil lønnen være fritatt for beskatning. Tilskuddssatsen er fra 2024 kr 110 pr time, 

både med og uten lærer. 

Tiltak, deltakere og tilskudd til den enkelte organisasjon i fylket fordelte seg slik i 2024. 

 

Organisasjon Kurs Timer Deltakere Tilskudd 

Norsk Kennel Klub  185 2 823 1 343 310 475 

Norske Redningshunder  93 3 056  593 336 160 

Norges Jeger- og Fiskerforbund  88 2 132 1 386 234 520 

4H Norge  40  423  748 46 530 

http://apps.vetinst.no/skrantesykestatistikk/NO/%23omrade
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Norges sopp- og 
nyttevekstforbund 

 10  162  130 17 765 

Norges Birøkterlag  8  207  84 22 770 

Det norske hageselskap  5  69  38 7 590 

Norges speiderforbund  5  73  39 8 030 

Norges Bondelag  3  32  23 3 465 

Norsk Bonde- og Småbrukarlag  2  17  25 1 870 

 
Representasjon: 

 

Pål J. Gätzschmann -Representant i Songli Eiendom AS, vara Lars Haugen og Eskil Pettersen                                      

Fiskeutvalget  - Medlem fagrådet for Trondheimsfjorden (Ikke aktivitet) 

Eskil Pettersen - Medlem fagrådet for Trondheimsfjorden. (Ikke aktivitet) 

 - Medlem Studieforbundet natur og miljø, Sør-Trøndelag. 

   - NJFFs observatør i Hjorteviltregion 2, 3, 5 og 6. 

- Medlem i samarbeidsforum for rovviltforvaltning 

Inga Saur  - Representant i FNF Trøndelag 

 

 

 

 

 

Utvalgsrapport 2024 – Skyteutvalg 

Utvalg: Nils Even Dragmyrhaug, Anders Asklund, Bjørn Roger Malvik. 
 

Aktiviteter 2024: 

-Ifm utarbeidelse av nytt regelverk Jaktskyting 2025-2029 har utvalget vært delaktig og 
bidragsyter til høringsinnspill fra regionen. Vårt bidrag ble lagt til grunne med tilbakemeldinger fra 
arrangører og aktive skyttere, samt det som har vært gjennomgående temaer innen jaktskyting 
den siste perioden. Nytt og gjeldende regelverk fra 01.01.25 ligger nå ute på hjemmesiden til 
NJFF. 

-For å få kabalen med skytestevner til å gå opp på best mulig hvis uten større kollisjoner, så ble 
det gjennomført terminlistemøte på Støren 30.okt, hvor arrangørlag for 2025 sammen med 
utvalget deltok. Regionen har generelt et godt tilbud innen de ulike grenene på hagle og rifle, 
men det er ønskelig at flere foreninger tar utfordringen med å arrangere stevne.  

-Landsdelsmesterskap Elg – ny modell:  
Som et prøveprosjekt ble i år LM Elg arrangert samtidig i hvert fylke, der Beitstad, Gjemnes og 
Oppdal stod som arrangør. Skytterne gjennomført vanlig program (20 skudd + finale à 5 skudd) 
og kunne fritt velge hvor de ønsket å delta. Stevnet ble effektivt gjennomført og 
tilbakemeldingene fra deltakere og arrangører har vært svært positive. Stevnet samlet totalt 74 
deltakere fra landsdelen, og det legges opp til at modellen blir videreført i 2025. Treffdata ble 
benyttet som resultatprogram. 
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-Som tidligere år, så har utvalget sammen med arrangører kontrollert anlegg og standplasser i 
forbindelse med større arrangementer som RM og LM, slik at stevnene ble avviklet i henhold til 
regelverket.  

Det er ellers gledelig å se at i 2025 arrangeres NM Jegertrap og Leirduesti på Oppdal! 

Resultater: 
NM Jaktfelt - Krødsherad:  
8.plass sammenlagt:  Paal Johansen, Trondheim JFF.  
3.pl klasse Jeger B:  Bård Halgunset, Rindal JFF. 
 
NM Elg - Leksvik:  
Ingen topplasseringer sammenlagt etter finale. 
Sporter B  2.pl.: Even Vandbakk, Stadsbygd JFF. 
Junior D2 1.pl.: Mons Ola Dragmyrhaug, Ålen JFF. 
E1   3.pl.: Odd Ingvar Myhren, Soknedal JFF. 
Beste Jeger  2.pl: Bård Egil Alstad, Hølonda JFF. 
Beste Veteran  2.pl: Odd Ingvar Myhren Soknedal JFF. 

Sølvmedalje på Fylkeslagskyting bak Akershus:  
Jostein Hammerås, Vilmer Sjøvold Røsten, Anders Asklund, Nils Even Dragmyrhaug. 

 

 

 
NM Jegertrap – Kroken JFF: 
Ingen topplasseringer sammenlagt. 
Damer (beste totalt): 
3.pl.:  Monica Kippernes Rånes, Rennebu JFF. 

 

NM Leirduesti – Kroken JFF: 
Ingen topplasseringer. 

 
NM Nordisk Jaktskyting - Gjerstad: 
Ingen topplasseringer totalt. 
Totalt Klassevis:  
Junior 1.pl.:  Mons Ola Dragmyrhaug, Ålen JFF. 
E1  2.pl.:  Kåre Botnan, Opdal JFL 
E2  2.pl.:  Sverre Ekli, Nidaros JSK 
E2  3.pl.:  Harald Ekli, Nidaros JSK 
 
Beste lag: 4.pl: Orkla: Knut Strand, Endre Kosberg, Frank Våden. 
 
 
Landskamp Nordisk Jaktskyting – Danmark 
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Sammenlagtvinner: Bjørn Roger Malvik, NOR, Nidaros JSK. 
 
Grenmedaljer:  
Sølv  Mons Ola Dragmyrhaug Trap Junior 
Bronse  Vilmer Sjøvold Røsten  Trap Junior 
Sølv  Vilmer Sjøvold Røsten  Rådyr Junior 
Bronse  Endre Kosberg   Trap  Senior 
Bronse  Bjørn Roger Malvik  Elg Senior 
 
 
Skyteutvalg 
Nils Even Dragmyrhaug 

 
 

 
Årsrapport  Kvinneutvalg  
 
Det har vært et år med mye spennende aktivitet blant kvinneutvalgene rundt omkring i regionen. 
Leder og utvalgsmedlem av kvinneutvalget deltok på Landsmøtet. 
 
Mvh Tilde 

 
 
Årsrapport Hundeutvalget  
 
Hundeutvalget har i 2024 startet arbeidet med å kontakte de forskjellige hundeutvalgene rundt 
omkrig i lokalforeningene for å høre hva vi kan bistå dem med i den utrolig viktige jobben de gjør 
rundt om i foreningene. Vi har også kartlagt arrangementene til lokalforeningene, og ser hva vi kan 
gjøre for å bistå inn der.  
Høydepunktet i 2024 var at NJFF Sør-Trøndelag fikk gjennom forslaget om et eget hundeutvalg i 
NJFF, der leder av dette utvalget skal sitte i hovedstyret. Dette forslaget ble opprinnelig avvist av 
NJFF, men etter en overveldende positiv respons fra landsmøtet, snudde NJFF og stilte seg bak 
forslaget fra NJFF. Dette tror vi er en veldig viktig og positiv utvikling for jakthundene i Norge, da 
det er mange krefter rundt om som er negativ spesielt til jakt med løs hund. Vi gleder oss til å se 
hva som skjer med dette videre, og følger med på utviklingen.  
Vi har besluttet å støtte lokalforeningene med en forsekk til premie ved utstillinger og prøver. 
Denne ordningen vil tre i kraft til utstillingssesongen starter i vår. Vi gjennomgår terminlistene, og 
alle lokallag med terminlisteførte utstillinger og prøver vil få sponset en forsekk til premie.  
Vi planlegger å sette opp instruktørkurs i 2025, og oppfordrer lokallagene til å dele kurs og andre 
aktiviteter vi legger ut.  
Takker utvalget for 2024, og håper vi kan bidra enda mer inn i 2025. 
 
For Hundeutvalget 
Ida Marie Herre 
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ÅRSBERETNING JAKTUTVALGET 2024. 

 

Jaktutvalget har i år bestått av: 

 

Geir Lasse Aune. Trondheim jff 
Jon Ola Romundstad. Rindal jff 
Sturla Ølstøren. Orkla jff 
 

Jaktutvalget har i år svart på høringen til den nye viltresursloven. Der vi hadde møte sammen 
med styret. 

Spesielt ble det diskutert bruk av termisk utstyr og formulering for bruken av jakthunder i det nye 
høringsforslaget. 

Ellers støttet vi stort sett NJFF sitt høringssvar. 

Vi har også deltatt på noen av storviltjaktkursene på Songli. 

Vi har gitt svar på div høringer i jaktrelaterte saker og holdt oss oppdatert innen forvaltningen. 

 

For Jaktutvalget. 

Geir Lasse Aune. 

Årsrapport Fiskeutvalg 
 
Utvalget har bestått av Lars Haugen (leder), Oscar Solum og Ronja Wilmannsøien. Aktiviteten i 
utvalget har primært bestått i og svare på høringer innen fiske og havbruk. Rømninger fra 
oppdrettsnæringen har også i år stort fokus. Vi følger også nøye med på utbredelsen til 
pukkellaksen. Årets store invasjon uteble men ingen grunn til å slappe av av den grunn. Vi ser da 
med glede at også NJFF har tatt tak i problemene rundt denne arten. 
Flere foreninger har gjennomført sine Fiskesommer-arrangement med brukbar deltagelse og det 
var kjempeflott.. 
Det ble av Fylkesstyret tatt initiativ til å dra i gang igjen Fagråd Trondheimsfjorden med et 
innledende møte den 23 januar. Dette vil bli fulgt opp. 
Elvene i Trøndelag ble stengt tidlig i sesongen i -24 grunnet veldig lite innsig av laks i fjorden, 
men vil trolig bli åpnet igjen i -25, med en del begrensninger i fisket. 
 I forbindelse med forbedring av gytebekker til sjøørretten langs Orkla er allerede en del tiltak 
satt i gang. Dette vil bli videreført også til sommeren. 
Fagutvalget vil fortsette arbeidet fra 2024, i tråd med Fylkeslagets hovedformål, med fortsatt 
fokus på villaksen og sjøørrettens ve og vel, bla. ved å følge opp rømnings- og 
lakselusproblematikken innen oppdrettsnæringen, fiskeforvaltning vil ha et ekstra fokus på 
sjøørretten, som har vist en voldsom tilbakegang, samt å sikre tilgangen til fiske for 
allmennheten.  
 
For fagutvalget fisk 
Lars Haugen 
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Sak 3. Revisjonsberetning og regnskap  

 

 

 

 

Se eget vedlegg/fane 

 

 

 

Sak 4. Innkomne saker.  

 
Fra Hølonda JFF  

1. Hølonda JFF vil ha opp detaljregnskap for Sognli som synliggjør bruken og økonomien. 
Styrets svar: Bruken synligjøres i beretningen og regnskap.  

 
2. Hølonda JFF vil at regionlaget legger ut møtereferat på regionlagets hjemmeside senest 14 

dager etter møtet så vi ser hva som foregår. 
Styrets svar: Styremøte referater skal legges ut på hjemmesiden etter at de har blitt godkjent 

av styret.  
 

 

Sak 5. Saker fra styret. 

Ingen saker 

 

Sak 6. Arbeidsprogram 

 
Innledning 

Visjonen til NJFF, «Jakt og fiskeglede til alle – for alltid», er den overordnede idé for våre planer, 

programmer og kommunikasjon. Så dette arbeidsprogrammet må ses i sammenheng med det 

sentrale.  

Landsmøtet i NJFF har vedtatt et handlingsprogram for 2022–2027. Handlingsprogrammet gjelder for 

hele organisasjonen, og er å se som den ytre ramme for organisasjonens virksomhet.  

 

Arbeid i 2025 

Medlemsvekst 

• Utvikle og gjennomføre kampanjer for å rekruttere nye medlemmer og sikre medlemsvekst 

som gjenspeiler befolkningssammensetningen. 

• Sørge for en mer enhetlig struktur på aktiviteter og øke synlighet og kjennskap til vårt tilbud i 

urbane områder. 

• Legge til rette for praktisk jaktopplæring (introjakter m.m.) for nye jegere, slik at flere blir 

aktive jegere etter bestått jegerprøve.  
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Kommunikasjon og markedsføring 

• ta vare på og forbedre NJFFs omdømme gjennom målrettet kommunikasjon og markedsføring 

og samtidig fremme organisasjonens verdier og politiske standpunkter. 

• bruke njff.no som organisasjonens primære kommunikasjonskanal. 

• styrke medie- og markedsføringsarbeidet.  

• synliggjøre NJFFs politiske standpunkt i forbindelse med stortingsvalget 2025. 

  

Andre satsningsområder: 

• NJFF Jenter 

• Barn og ungdom 

• Organisasjon 

• Opplæringsvirksomhet 

• Allmennhetens adgang til jakt og fiske 

• Jakt og viltforvaltning 

• Fiske og fiskeforvaltning 

• Jaktskyting/våpen 

• Jakthund 

• Miljø- og energipolitikk 
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NJFF Sør-Trøndelag 

Årsmøtereferat årsmøtet 20.03.2024 
 

Sted:  Lerkendal 

Tid:  Onsdag 20.03.2024 

Tilstede: 37 stemmeberettigede og 2 uten stemmerett. Totalt 39 personer fra til sammen 

15 av 35 tilsluttede foreninger. Fra regionlaget møtte: Eskil Pettersen, Sanimir 

Handanagic, Lars Haugen, Leif Jostein Konstad, Arild Gjertsen, Fiton Ademi, Ida 

Herre, Knut Strand og Geir Lasse Aune. Fra forbundetstyret kom Craig Furunes 

 

Dagsorden: 

1. Konstituering av møtet 

 

- Godkjenning av representanter 

 37. fra lokallag og 3 fra styret.  

- Godkjenning av innkalling 

Godkjent 

- Godkjenning av dagsorden 

 Godkjent 

- Godkjenning av forretningsorden 

 Godkjent 

- Valg av ordstyrer 

 Lars Haugen 

- Valg av sekretær 

 Eskil Pettersen 

- Valg av tellekorps 

 Ståle Borten og Håvard Gjelde 

- Valg av to delegater til å underskrive protokollen 

 Geir Egil Aasbak og Kent Terje Stegavik 

 

2. Årsberetning fra siste kalenderår 

• Leder-   Sanimir orienterte om den kommende instruktørordningen.   

• Styrets Beretning-  Ingen spørsmål 

• Fagutvalg skyting-  Ingen Spørsmål 
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• Kvinneutvalg -   Hvorfor er det ikke vedlagt årsrapport? 

• Hundeutvalg:   Ingen Spørsmål 

• Jaktutvalg:   Ingen Spørsmål  

• Fiskeutvalg:   Spørsmål ang. høringer  

• Ungdomsutvalg:  Hvorfor er det ikke vedlagt årsrapport? 

 

Noen av beretningene mangler. Årsak er manglende aktivitet og sykdom.  

Beretning opp til votering 

Godkjent.  

3. Revidert regnskap fra siste kalenderår 

Orientering rundt revisjon, legges ut på hjemmesiden så snart denne kommer. Det er 

ønskelig med mer detaljert prosjektregnskap. Når det gjelder offentlig tilskudd bør dette 

synliggjøres med tanke på aktivitetetskategori.  

Votering; Enstemmig godkjent. Med merknad over 

4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 

 Ingen saker 

5. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 

Landsmøtesaker 

1. Forslag til endringer i valgkomiteens instruks og funksjonslengde.  

Redegjøring av Arild Gjertsen. 

Vedtak: Årsmøtet støtter forslaget enstemmig.   

 

2. Opprettelse av et jakthundutvalg  

Redegjøring av Arild Gjertsen. 

Vedtak: Årsmøtet støtter forslaget enstemmig.   

 

6. Styrets forslag til årsplan og budsjett 

Orientering av Sanimir Handanagic. Vi avsetter midler slik at vi kan gi tilskudd til skyte- og 

aktiviteter for ungdom, etter behandling av nytt styre.  

 Votering, budsjett og arbeidsprogram 

Enstemmig vedtatt.  

 

7. Valg av styre i henhold til § 7 

 Se vedlegg under.  

8. Valg av ledere til årsmøteoppnevnte utvalg 

9. Valg av valgkomite på tre medlemmer inklusive leder, så vidt mulig geografisk fordelt. 

Medlemmene velges for tre år, rullerende slik at én person er på valg hvert år. 
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10. Valg av revisor(er) og vararevisor for ett år. 

Forslag på BDO   

Enstemmig vedtatt 

11. Valg av utsendinger til landsmøtet. Disse skal være gyldig medlem av en av regionens 

lokalforeninger/-lag eller være direktemedlem i regionlaget. 

1. Sanimir Handanagic 

2. Lars Haugen 

3. Leif Jostein Konstad 

4. Knut Strand 

5. Fiton Ademi 

6. Pål Jørgen Gätzschmann 

7. John Arvid Grande  

8. Lise Getzmann 

9. Erling Pedersen 

10. Tilde Helene Jahr Bråthen 

 

Vara 1 Ida Marie Herre 

Vara 2 Geir Lasse Aune 

Vara 3 Håvard Hjelde 

Vara 4 Marlin Hjelde 

Vara 5 Nils Even Dragmyrhaug 

Vara 6 Idunn Andersen 

Vara 7 Ronja Wilmannsøien 

Vara 8 Marius Simavik 

Vara 9 Ståle Borthen 

Vara 10 Knut Werkland 

 

Geir Egil Aasbak        Kent Terje Stegavik 
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Vedtekter for Norges Jeger- og Fiskerforbund 

Sør-Trøndelag 

Vedtatt av NJFFs landsmøte 15.–17. november 2024 

Regionlag 

VEDTEKTNORM FOR REGIONLAGET NJFF Sør-Trøndelag 

 

Vedtatt av Norges Jeger- og Fiskerforbunds landsmøte 14. November 2021 og kan ikke endres 

av regionlagene, med unntak av der det er gitt anledning til det. Vedtekter vedtatt av årsmøtet 

i NJFF Sør-Trøndelag 5. Mars 2022 og landsmøtet 2024 

 

§ 16 Spesielle regler for regionlagene 

Følgende spesifikke regler gjelder for det enkelte regionlag: 

1. Regionlagets navn 

Regionlagets navn er Norges Jeger- og Fiskerforbund Sør-Trøndelag, forkortet NJFF Sør-

Trøndelag 

2. Formål 

Regionlagets formål er det samme som for NJFF sentralt. 

Regionlaget er en sammenslutning av samtlige foreninger tilsluttet Norges Jeger- og 

Fiskerforbund i regionen og er det organisatoriske bindeleddet mellom NJFFs sentralledd og 

foreningene/lagene. Det har et spesielt ansvar for å ivareta organisasjonens formål i 

samfunnet for øvrig på regionnivå. 

3. Regionlagets ledende organer 

Regionlagets ledende organer er: 

1. Årsmøte 

2. Ekstraordinært årsmøte 
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3. Styret 

4. Regionlagets årsmøte 

Regionlagets høyeste myndighet er årsmøtet. Ordinært årsmøte skal holdes hvert år innen 

31. mars og innkalles med åtte ukers skriftlig varsel. Forslag som foreningene ønsker 

behandlet av årsmøtet skal være styret i hende senest to uker før årsmøtet. Styrets forslag til 

dagsorden, vedlagt årsberetning, regnskap og andre saksdokumenter sendes foreningene 

senest én uke før årsmøtet. Det skal føres protokoll fra årsmøtet. Denne skal gjøres kjent for 

regionlagets medlemsforeninger. 

Årsmøtet skal ikke ta avgjørelser i andre saker enn de som er oppført i innkallingen. 

Til årsmøtet kan foreninger med inntil 200 medlemmer sende to representanter. Foreninger 

med flere medlemmer kan sende ytterligere én representant for hvert påbegynte 

200. medlem, inntil seks representanter. Deretter gis én representant pr. 300 medlem. 

Regionlagets styre kommer i tillegg til det gitte antallet delegater. 

Representantene må ha fylt 14 år for å ha stemmerett. 

Medlemmer fra foreningene utnevnt til NJFFs sentrale utvalg, samt regioninstruktører kalles 

inn til årsmøtet. Disse har tale-, men ikke forslags- og stemmerett, så fremt de ikke møter 

som representant for en forening. 

På årsmøtet skal følgende behandles: 

1. Konstituering av møtet 

• Godkjenning av representanter 

• Godkjenning av innkalling 

• Godkjenning av dagsorden 

• Godkjenning av forretningsorden 

• Valg av ordstyrer 

• Valg av sekretær 

• Valg av tellekorps 

• Valg av to delegater til å underskrive protokollen 

2. Årsberetning fra siste kalenderår 

3. Revidert regnskap fra siste kalenderår 

4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 

5. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 

6. Styrets forslag til årsplan og budsjett 

7. Valg av styre i henhold til punkt 6, Regionlagets styre  

8. Valg av ledere til årsmøteoppnevnte utvalg 

9. Valg av valgkomité på tre medlemmer inklusive leder, så vidt mulig geografisk 

fordelt. Medlemmene velges for tre år, rullerende slik at én person er på valg hvert år. 

10. Valg av revisor(er) og vararevisor for ett år. 
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11. Etter innstilling fra valgkomitéen valg av delegater til landsmøtet. Delegatene skal ha 

et gyldig medlemskap i en av regionens lokalforeninger. 

 

Dersom ikke noe annet er bestemt, avgjøres alle saker med alminnelig flertall. Ved stemme-

likhet anses forslaget forkastet, unntatt ved personvalg hvor det foretas loddtrekning. 

Valgene skal foregå skriftlig dersom det foreligger flere forslag og noen krever skriftlig 

avstemning. 

Ingen representanter har mer enn én stemme. Regionlagets styre har ikke stemmerett i saker 

som gjelder beretning og regnskap. 

NJFFs sentralledd har rett til å være representert på regionlagets års- og styremøter med 

talerett. 

5. Ekstraordinært årsmøte 

Ekstraordinært årsmøte kan innkalles av styret, eller når et tidligere årsmøte har besluttet det, 

eller minst ¼ av de tilsluttede foreninger/lag eller forbundsstyret krever det. 

Innkalling til ekstraordinært årsmøte, vedlagt dagsorden, skal skje med minst 14 dagers 

varsel. Møtet skal ikke ta avgjørelser i andre saker enn de som er oppført i innkallingen. For 

øvrig gjelder de samme regler som for ordinært årsmøte. 

Det skal føres protokoll fra ekstraordinært årsmøte. Denne skal gjøres kjent for 

medlemmene. 

6. Regionlagets styre  

Regionlaget ledes av et styre på minimum fem personer bestående av leder, nestleder, 

økonomiansvarlig, barne- og ungdomsansvarlig, kvinnekontakt og eventuelle øvrige 

styremedlemmer. 

For øvrig konstituerer styret seg etter gjeldende satsingsområder. 

Styret velges for to år av gangen, men slik at tilnærmet halve styret er på valg hvert år. 

I tillegg velges hvert år to varamedlemmer til styret. 

For å være valgbar til styret må vedkommende ha gyldig medlemskap. 

Styret består minimum av årsmøtevalgt: 

• Leder 

• Nestleder 

• Økonomiansvarlig 

• Barne- og ungdomsansvarlig 

• Kvinnekontakt 

7. Styrets arbeid 

Styret skal: 
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1. Representere NJFF i sin region, utøve den administrative myndighet, håndheve 

vedtektene og ivareta regionens interesser hos foreninger og de regionale 

myndigheter. 

2. Følge vedtatte strategiske planer. 

3. Forberede, behandle og fatte vedtak i saker av interesse for regionen. 

4. Avholde møter med foreningsledere/-styrer for drøfting av viktige saker av felles 

interesse. 

5. Sende saker til høring i foreningene. 

6. Beramme ordinære og eventuelle ekstraordinære årsmøter. 

7. Avgi årlig beretning og regnskap med revisors rapport om regionlagets virksomhet 

i kalenderåret til årsmøtet. Ajourføre tillitsvalgtliste for regionlaget i NJFFs 

medlemsregister og i Brønnøysundregisteret. 

8. Utarbeide forslag til årsplan i samsvar med NJFFs sentralt vedtatte strategier og 

budsjett for kommende år til årsmøtet. 

9. Ved behov oppnevne egne utvalg og medlemmer av disse, samt utarbeide 

arbeidsinstruks med mandat for utvalgene. 

10. Foreslå tildeling av eventuelle hedersbevisninger. 

11. Oppnevne regioninstruktører innenfor aktuelle innsatsområder. 

12. Utarbeide instruks for regionlagets ansatte. 

13. Arbeide for forenings- og medlemsfordeler, herunder muligheter for økonomisk 

støtte til regionlaget og foreningene. 

14. Medvirke til opprettelse av nye foreninger og eventuelt sammenslåing av slike der 

det er behov og bistå disse med råd og opplysninger. 

15. Avgjøre tvister mellom foreninger. 

Styret er beslutningsdyktig når minst halvparten av styret er til stede, inkludert vara-

medlemmer. Vedtak fattes med alminnelig flertall. Ved stemmelikhet anses forslaget som 

forkastet. Det skal føres protokoll fra hvert styremøte. Denne skal gjøres kjent for medlems-

foreningene. 

8. Regnskapsrevisjon 

Regnskapet skal revideres av revisor(er) valgt av årsmøtet. Revisjonen gir innstilling om 

regnskapet til årsmøtet. 

9. Oppløsning av regionlag 

Dersom det foreligger et grunngitt forslag om oppløsing av regionlaget, skal forbundsstyret 

behandle dette etter retningslinjer for oppløsning og sammenslåing av regionlag og 

lokalforeninger/-lag. Dersom det blir vedtatt å oppløse regionlag, skal regionlagets midler 

disponeres av NJFF til fremme av forbundets formål i regionen. 
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10. Vedtektsendringer  

Regionlaget er forpliktet av NJFFs vedtekter vedtatt av landsmøtet. 

Forslag til endringer i de deler av vedtektene som regionlaget selv kan tilpasse, krever 2/3 

flertall på årsmøtet for å bli vedtatt. Vedtektsendringer må godkjennes av NJFF sentralt for å 

være gyldige. Vedtektsendringene kan forhåndsgodkjennes av NJFF sentralt. 
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Tildelt hedersmedalje fra Fylkes-/Regionlaget: 

 

• Ole Andreas Gundersen (2014) Orkla JFF 

Fylkesinstruktør hagle siden første halvdel av 90-tallet, ansatt som fylkessekretær i vel 

1 år. Deretter styremedlem siden tidlig 90 tall 

 

• Olaf Høsøien (2014) Nidaros JSK 

Styremedlem siden først på 2000 og medlem av konkurranseutvalget siden først på 2000 

tallet. 

 

• Arild Gjertsen (2015) Melhus JFF 

Mange år i fylkesstyret både som styremedlem, diverse utvalg, nestleder og leder. Stort 

engasjement rundt Songli og våre storviltjaktkurs i samarbeid med Orkla JFF. 

 

• Leif Jostein Konstad (2015) Hølonda JFF 

Mange år i fylkesstyret innenfor ulike verv deriblant styreleder, samt fylkesinstruktør. 

 

• Oddbjørn Klett (2015) Opdal JFL 

Mange år i fylkesstyret, samt aktiv NM arrangør skyting på Oppdal. 

 

• Kersti Pedersen (2015) Trondheim JFF 

Mange år i fylkesstyret innenfor ulike verv samt fylkesinstruktør. 

 

• Bernt Knudsen (2015) Orkla JFF 

Flere år i div. utvalg i fylkesstyret samt Jaktleder på Songli siden oppstart av våre 

storviltjaktkurs på slutten av 1990 tallet.  

 

• Tom Skogaas (2015) Orkla JFF 

Jaktleder på Songli siden oppstart av våre storviltjaktkurs på slutten av 1990 tallet.  

 

• Geir Lasse Aune (2015) Trondheim JFF 

Mange år i fylkesstyret innenfor ulike verv samt mange år som fylkesinstruktør rifle. 

 

• Lars Haugen (2015) Meldal JFL 

Mange år i fylkesstyret innenfor ulike verv samt fylkesinstruktør. 

 

• Sanimir Handanagic (2015) Trondheim JFF 

Mange år i fylkesstyret samt mange år som fylkesinstruktør hagle. 

 

• Kjell Christensen (2019) Trondheim JFF 

Mange år i fylkesstyret innenfor ulike verv samt fylkesinstruktør jegerprøven.  

 


